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P R O T O K O Ł Nr XVI/2007
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,

w dniu 29 listopada 2007r. w godz. od 1500– 173o

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Wałek. Powitał gości
zaproszonych, radnych, sołtysów oraz mieszkańców Ogrodzieńca, po czym stwierdził na
podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych do podejmowania prawomocnych
uchwał.
Lista obecności radnych oraz gości zaproszonych załączona została do protokołu.

2. Przyjęcie porządku obrad.

Radna Zofia Adamusińska zgłosiła wniosek o wycofanie z obrad projektu uchwały w sprawie
zmiany Uchwały Nr IX/71/2007Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 29.05.2007 dot. górnych
stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania
odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu
nieczystości ciekłych - tj. pkt 2 merytorycznej części porządku obrad.

Sekretarz zgłosił o wprowadzenie pod obrady następujących uchwał :
· w sprawie zmiany uchwały dot. stawek podatku z nieruchomości
· w sprawie zmiany uchwały dot. opłaty targowej
w związku z uwagami Regionalnej Izby Obrachunkowej dot. pewnych zapisów należy
dokonać zmiany w uchwałach przyjętych na poprzedniej sesji.
oraz
· w sprawie nabycia gruntów celem poszerzenia drogi ul. Józefów w Ogrodzieńcu.

zgłoszone powyżej wnioski dot. zmian w porządku obrad zostały przyjęte przez radnych
jednomyślnie 13 głosami.

Poprawiony porządek obrad został przyjęty przez radnych jednomyślnie 13 głosami, i
przedstawiał się następująco :

Porządek obrad :
I. część ogólna :

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał pomiędzy

sesjami Rady.

II. część merytoryczna :
1. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę przez

RPWiK Zawiercie.
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2. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego
działki nr 625/46 o pow. 793 m. kw. na rzecz Gminy Ogrodzieniec z przeznaczeniem na
poszerzenie drogi ul. Jozefów w Ogrodzińcu

3. Podjęcie uchwały w sprawie zwiększenia dotacji przedmiotowej na finansowanie
przedszkola w roku 2007.

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2007r.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/100/2007 Rady Miejskiej w

Ogrodzieńcu  z  dnia  12  listopada  2007  r.  w  sprawie  ustalenia  stawek  podatku  od
nieruchomości obowiązujących na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec w 2008 roku.

6. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmiany uchwały Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu Nr
XV/102/2007 z dnia 12 listopada 2007 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty targowej
obowiązującej na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec w 2008 roku.

III. Interpelacje i zapytania radnych.
IV. Wnioski, zapytania i oświadczenia.
V. Zamknięcie obrad.

Ad. 3
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Protokół z sesji nr XV z dnia 21 listopada 2007 r. został przyjęty przez radnych bez uwag,
jednomyślnie. Za jego przyjęciem głosowało 13 radnych.
Ad. 4.
Sprawozdanie Burmistrza MiG z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał pomiędzy
sesjami Rady.

Burmistrz poinformował :
· 9-11 listopada delegacja z gminy Ogrodzieniec przebywała na Węgrzech w Bogacsu. Była

to robocza wizyta której celem było omówienie współpracy pomiędzy obiema gminami w
roku przyszłym. Planowane jest zaangażowanie do współpracy organizacji
pozarządowych z obu gmin np. strażacy, bractwo rycerskie, wędkarze

· 14 listopada odbyło się spotkanie z dyrekcja PKM Zawiercie w sprawie ewentualnego
rozszerzenia linii autobusów tzw czerwonych po terenie gminy Ogrodzieniec. PKM jako
własność samorządu zawierciańskiego miałoby w obecnym stanie prawnym możliwość
uruchomienia na naszym terenie dodatkowych linii autobusowych. Odbywałoby się to na
zasadzie porozumienia z nasza gminą. Jednak musielibyśmy dopłacać do każdego
kilometra  przejechanej  trasy  ok.  2  zł od  kilometra  Możliwość taką należy  rozważać z
uwagi na to iż PKS Zawiercie likwiduje coraz więcej swoich kursów, może nawet zdarzyć
się i tak ze dojdzie do ich całkowitej likwidacji. Gmina ma natomiast obowiązek zapewnić
mieszkańcom lokalny transport zbiorowy. Funkcjonują też prywatne busy jednak one
głównie powodują, że najkorzystniejsze przynoszące zyski kursy są zapewniane, a tam
gdzie się nie opłaca nie jeżdżą w ogóle. Jest to nieuczciwa wobec PKS polityka ale w tym
wypadku bardzo istotna rolę ma Starosta który wydaje koncesje na busy i to on winien
ingerować w te kwestie.

· 16 listopada w siedzibie Agory w Warszawie odbyło się spotkanie na którym Urząd MiG
otrzymał certyfikat programu „Przejrzysta Polska” Spotkanie zorganizowała Fundacja
Rozwoju Demokracji Lokalnej przy współpracy Polsko-Amerykańskiej Fundacji Wolności

· 19 listopada był odbiór drogi użytku rolnego ul. Wilcza i ul. Łąki w Kiełkowicach
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· 20 listopada odbyło się spotkanie z Radą Sołecką na którym omawiano bieżące sprawy
sołectwa. Rada Sołecka podjęła decyzje o zakupie sprzętu do koszenia oraz ławek ze
środków  otrzymanych  od  Starostwa  Powiatowego  w  Zawierciu  w  ramach  nagrody  w
konkursie Ekologiczne Sołectwo.

· 21 listopada ogłoszony został wyrok dot. Centurii i Żuchowicza. Po ponownym
rozpatrzeniu  sprawy  w  związku  z  wniesiona  przez  Gminę kasacja  –  Sad  Okręgowy  w
Częstochowie orzekł że Gmina powinna zwrócić panu Żuchowiczowi wydatki poniesione
przez niego w Centurii gdy funkcjonował tam klub jeździecki „Amigo” w latach 1994-1998

· 22 listopada odbyło się spotkanie w sprawie dalszego funkcjonowania nadajnika telefonii
komórkowej przy drodze do Joźefowa

· 28 listopada odbyło się spotkanie z Rada nadzorczą GS w Ogrodzieńcu podczas spotkania
omawiano  współpracę Gminy  i  GS.  Głównym  tematem  rozmów  była  sprawa  Placu
Piłsudskiego oraz podjecie kroków w kierunku likwidacji budynku i zagospodarowania
terenu na cele publiczne. Gmina planuje zagospodarować ten teren jako miejsce do
wypoczynku i zieleni parkowej.

· w SZP nr 1 w Ogrodzieńcu wymieniane są okna – 90 okien za 126 tyś zł
· finalizowana jest inwestycja „oczyszczalnia ścieków. Jest już po odbiorach przez Sanepid,

Straż Pożarną, Nadzór Budowlany gdy odbierze inwestycje będzie zakończone zadanie i
uzyskamy pozwolenie na użytkowanie obiektu.

· przez ostatnie tygodnie praca urzędu skupiona była głównie nad projektem budżetu.
Przekazaliśmy go do RIO, i do Rady Miejskiej w przyszłym tygodniu będą nad projektem
budżetu pracować komisje rady.

II. część merytoryczna :

Ad. 1
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę przez
RPWiK Zawiercie.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryfy za
zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę przez  RPWiK  Zawiercie  -  została  przyjęta
jednomyślnie 15 głosami. Uchwale nadano Nr XVI/109/2007

Ad. 2
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego
działki nr 625/46 o pow. 793 m. kw. na rzecz Gminy Ogrodzieniec z przeznaczeniem na
poszerzenie drogi ul. Jozefów w Ogrodzińcu
Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na
nabycie prawa użytkowania wieczystego działki nr 625/46 o pow. 793 m. kw. na
rzecz Gminy Ogrodzieniec z  przeznaczeniem na poszerzenie drogi  ul.  Jozefów w
Ogrodzieńcu - została przyjęta jednomyślnie 14 głosami. Uchwale nadano Nr
XVI/110/2007

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XVI_109_2007.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XVI_110_2007.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XVI_110_2007.pdf
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Ad. 3

Podjęcie uchwały w sprawie zwiększenia dotacji przedmiotowej na finansowanie przedszkola
w roku 2007.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie zwiększenia dotacji
przedmiotowej na finansowanie przedszkola w roku 2007 - została przyjęta
jednomyślnie 14 głosami. Uchwale nadano Nr XVI/111/2007

Ad. 4
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2007r.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy
Ogrodzieniec  na  2007r.  -  została  przyjęta  jednomyślnie  14  głosami.  Uchwale
nadano Nr XVI/112/2007

Ad. 5
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/100/2007 Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu
z dnia 12 listopada 2007 r. w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości
obowiązujących na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec w 2008 roku.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr
XV/100/2007 Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 12 listopada 2007 r. w
sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie
Miasta  i  Gminy  Ogrodzieniec  w  2008  roku  -  została  przyjęta  jednomyślnie  14
głosami. Uchwale nadano Nr XVI/113/2007

Ad. 6
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmiany uchwały Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu Nr
XV/102/2007 z dnia 12 listopada 2007 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty targowej
obowiązującej na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec w 2008 roku.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie dokonania zmiany uchwały
Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu Nr XV/102/2007 z dnia 12 listopada 2007 r. w
sprawie  ustalenia  wysokości  opłaty  targowej  obowiązującej  na  terenie  Miasta  i
Gminy  Ogrodzieniec  w  2008  roku  -  została  przyjęta  jednomyślnie  14  głosami.
Uchwale nadano Nr XV/114/2007

III. Interpelacje i zapytania radnych.

Radny Marek Cholewa zwrócił się z prośbą o zamontowanie tablicy „czarny punkt” oraz barier
i „kocich oczek” przed górą Zary Jest to miejsce szczególnie niebezpieczne i często zdarzają
się tam wypadki samochodowe.

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XVI_111_2007.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XVI_112_2007.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XVI_113_2007.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XVI_114_2007.pdf
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Radna Grażyna Ławrenow w imieniu mieszkańców Fugasówki zwróciła się do Pana
Burmistrza o wystąpienie z wnioskiem do Powiatowego Zarządu Dróg o remont chodnika
przy ul. Bzowskiej Prośba podyktowana jest troską o bezpieczeństwo mieszkańców
chodzących pieszo wzdłuż ul. Bzowskiej.

Radny Jerzy Kołodziej w imieniu mieszkańców ul. Słowackiego w Ogrodzieńcu zwrócił się do
Pana Burmistrza z prośbą o zainstalowanie „lustra” na skrzyżowaniu ul. Słowackiego z ul. 1
Maja. Lustro jest tam niezbędne z uwagi na słabą widoczność dla pojazdów wjeżdżających w
ul. Słowackiego, ponieważ widoczność ograniczają ogrodzenia posesji znajdujących się na
rogu tego przejazdu, a w szczególności ogrodzenie posesji Pana Arkadiusza Kowalczyka
wykonane z desek nie posiadających prześwitu o wysokości  2 metrów. Sytuacja ta stwarza
szczególne zagrożenie w ruchu drogowym dla osób korzystających z tej drogi

Radna Adamusińska Zofia zaznaczyła, że ul. Pagórkowa i ul. Kręta w Ryczowie są w bardzo
złym stanie. W czasie opadów deszczu lub roztopów śniegu nie można dojść do domów.
Radna zwróciła się z prośbą o nawiezienie drobnego żużlu i uwałowanie go na tych ulicach.
W przypadku ul. Krętej będzie to dobre rozwiązanie. Natomiast ul. Pagórkowa dopóki nie
zrobi się tam odwodnienia nie rozwiąże to sytuacji ale na pewno poprawi stan drogi.
Radna zwróciła się z prośba o uruchomienie oddziału przedszkolnego w Szkole Podstawowej
w Ryczowie podobnie jak to ma miejsce w Podzamczu i Gieble. Obecnie w szkole jest tylko
oddział zerowy, a jest wielu chętnych rodziców dzieci, którzy chętnie posłaliby swe pociechy
do przedszkola.
Radna zwróciła się z prośbą do Pana Henryka Karcza radnego powiatowego o poparcie i
pomoc w załatwieniu sprawy dot. postawienia znaku drogowego na ul. jednokierunkowej od
strony  szkoły  w  Ryczowie  na  ul.  ul.  A.  Krajowej,  gdyż od  strony  szkoły  nie  ma  znaku  i
zagraża to bezpieczeństwu

Radny  Robert  Łypaczewski  poprosił o  interwencję w  sprawie  ustawienia  płotków
zabezpieczających przed śniegiem przy drogach powiatowych przed Gieblem, Gulzowem,
Kiełkowicami i Mokrusem

Radny Zdzisław Mogiła podobnie jak jego przedmówca poruszył sprawę płotków które do tej
pory  PZD nie  ustawił w wystarczającej  ilości.  Tam gdzie  płotków nie  ma są muldy,  garby  i
samochody nie mogą przejechać. Mieszkańcy ul. Huby proszą o dokładniejsze odśnieżenie
drogi są tam trudne warunki i droga na górce często jest nieprzejezdna

Radny Grzegorz wałek zapytał kto jest odpowiedzialny za odśnieżanie drogi Złożeniec –
Ryczów

W odpowiedzi na interpelacje Burmistrza poinformował :
· Droga  na  Górze  Żary  interweniowaliśmy  już w  tej  sprawie  i  odcinek  ten  miał być

oznakowany podobnie jak łuk na skrzyżowaniu dróg na Niegowonice i Rokitno
Szlacheckie. Po tej interpelacji ponowimy wniosek do zarządcy drogi o podjęcie działań w
celu poprawy bezpieczeństwa na drodze ponieważ faktycznie ten odcinek drogi jest
bardzo niebezpieczny.

· Remont chodnika przy drodze Bzowskiej jest to droga powiatowa która zarządza Starosta
Zawierciański poprzez Powiatowy Zarząd Dróg. Zwrócimy się z wnioskiem o naprawę
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chodnika zgodnie z interpelacją. Jeżeli powiat nie zrobi nic wówczas postaramy się pomóc
mieszkańcom we własnym zakresie, bo jak wielokrotnie bywało z wnioskami o naprawę
chodników w Gieble, budowie chodnika w Kiełkowicach itp. – jedyna odpowiedzią z PZD
było ze zadanie będzie wykonane w miarę posiadanych środków nie wiadomo tylko kiedy
?

· Lustro przy wjeździe na ul. Słowackiego z ul. 1 Maja temat ten jest do załatwienia w roku
przyszłym

· ul.  Pagórkowa  i  ul.  Kręta  w  Ryczowie  –  prace  będą tam  wykonywane  na  wiosnę
przyszłego roku

· Oddział przedszkolny w Ryczowie kilka tygodni była rozmowa prowadzona z
zainteresowanymi rodzicami i ustalono ze gdy znajdzie się 20 chętnych dzieci to
przeanalizowana zostanie sprawa uruchomienia przedszkola w budynku szkoły.
Warunkiem jest  tez  to  aby  rodzice  zaangażowali  się w  remont  pomieszczeń tak  jak  to
miało miejsce w Gieble i Podzamczu. Tam rodzice wykonali wiele prac we własnym
zakresie. Mam nadzieje ze w Ryczowie będzie podobnie, zatem temat ten uważa za
otwarty.

· Płotki przy drogach – interpelacja w tej sprawie zostanie przekazana do Powiatowego
Zarządu Dróg.

· Odśnieżanie drogi Złożeniec – Ryczów. Każda z gmin tj Pilica i Ogrodzieniec odśnieża
drogę we własnych granicach administracyjnych.

Burmistrz udzielił ponadto odpowiedzi na interpelacje zgłoszone przez radnych na
poprzedniej sesji rady w dniu 12 listopada 2007r.
· Orkiestra dęta OSP w Gieble W budżecie 2008 r.  zaplanowane zostały środki finansowe

na zakupy dla orkiestry dętej w Gieble.
· Chodnik w Kol Giebło - od 5 lat są prośby mieszkańców w tej sprawie. Nie chciałby

udzielać obiecanek bez pokrycia. Apeluje jednak aby z cierpliwością czekać. Na ten cel
potrzeba będzie ok. 100 tyś zł. Zadanie to jest do realizacji w planach i pamięta o tym i w
tej kadencji chciałby to zrealizować.

· W dworku w Gieble będzie uruchomiony jedyny w powiecie punkt kształcenia na
odległość. Będzie zainstalowanych 10 stanowisk komputerowych ze specjalnym
oprogramowaniem i będzie można korzystać z różnego rodzaju kursów i szkoleń w
rozmaitych dziedzinach począwszy od wiedzy szkolnej po specjalistyczne kursy np. dla
rolników.  Jest  już podpisana  umowa  z  firmą która  dostarczy  komputery,  trzeba  tylko
jeszcze zabezpieczyć pomieszczenie przed kradzieżą.

· Cmentarz w Gieble / sprawa drogi - jeśli są jeszcze wątpliwości to wytłumaczy, ale było w
tej sprawie spotkanie z mieszkańcami Giebła Najważniejsze, że droga została wytyczona i
jest możliwość z niej korzystać.

IV. Wnioski, zapytania i oświadczenia.

Pan Henryk Karcz radny powiatu zawierciańskiego zaznaczył, że stara się zawsze
przekazywać interpelacje i pytania radnych z naszego terenu na sesjach Rady Powiatu, oraz
do Dyrekcji Próg Powiatowych i do Starosty. Jest mu ciężko bo dopiero od roku działa i jako
jedyny z naszego terenu ma trudniej aby przeforsować problemy. Na dzisiejszej sesji w
powiecie przyjęto apel powiatu zawierciańskiego do parlamentu w sprawie budowy
obwodnicy drogi krajowej. Poinformował ponadto, ze Radny Stanisław Dąbrowski został
powołany na Wicewojewodę Śląskiego i na jego miejsce do Rady Powiatu Zawierciańskiego
wchodzi pani Mikoda Danuta.
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V. Zamknięcie obrad.

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Wałek
dokonał zamknięcia sesji dziękując wszystkim obecnym za udział w niej.
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